

6D5N TAIWAN HAKKA WELLNESS JOURNEY

TOUR CODE: TWN6HW

Day 1: Singapore ✈ Taipei Taoyuan Airport ~ Hsinchu ~ Cheng Huang Temple

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Taipei. Upon arrival at Taoyuan International Airport, transfer to Hsinchu and visit the famous **Hsinchu Cheng Huang Temple**, one of Taiwan's oldest and most revered city god temples, before checking in to your hotel.

Day 2: Hsinchu ~ Nantou

After breakfast, travel to Nantou and enjoy a unique ride on the **Old Mountain Line Rail Bike**, offering scenic views of Taiwan's countryside. Continue with a relaxing forest bathing experience at **Lavender Forest**, where you can immerse yourself in the tranquil natural surroundings. Visit the picturesque **Xiangshan Bald Cypress** before concluding the day at the magnificent **Wenwu Temple**, overlooking the beautiful Sun Moon Lake.

Day 3: Nantou ~ Hsinchu ~ Yilan

This morning, stop by an **Aboriginal Local Products Centre** to discover Taiwan's indigenous specialties. Relax and rejuvenate with an **Old Ginger Foot Bath experience**, enjoying the soothing warmth of natural aged ginger. Continue to ***Weiweijia Persimmon Farm**, the original home of persimmons, where you can admire the vibrant golden persimmons during the harvest season (**available from September to December*), before proceeding to Yilan for an overnight stay.

Day 4: Yilan ~ Taipei

Begin the day with a refreshing walk to the scenic **Wufengchi Waterfalls**. Afterwards, visit the **National Center for Traditional Arts** to experience Taiwan's rich cultural heritage and traditional craftsmanship. Continue to Taipei to explore the lively **Zhongshan-Nanxi Shopping District** and the trendy **Chifeng Street**, renowned for its unique boutiques, cafés, and local character. End the day at the bustling **Ningxia Night Market**, where you can indulge in a wide variety of authentic Taiwanese street food.

Day	BFT	Lunch	Dinner	Hotel or Similar
1	-	-	Cheng Huang Temple (Own Expenses)	Hotel J Hsinchu
2	Hotel	Traditional Kiln Chicken	Aboriginal Health Cuisine	Classic Hotel Sun Moon Lake
3	Hotel	Hakka Cuisine	Tangweigou Shopping Street (Own Expenses)	Sun Spring Resort Yilan
4	Hotel	Taiwanese Cuisine	-	Hotel Cloud / Sees Revert Hotel / Yidear Hotel
5	Hotel	-	-	
6	Hotel	-	-	-

Day 5: Taipei Free & Leisure

Enjoy a full day at leisure in Taipei. Take the opportunity to explore the city at your own pace, visit popular attractions, shop for local specialties, or simply relax and soak in the vibrant atmosphere of Taiwan's capital.

Day 6: Taipei Taoyuan Airport ✈ Singapore

After breakfast, transfer to Taipei Taoyuan International Airport for your departure flight back to Singapore, bringing home wonderful memories of your Taiwan holiday.



Note:

- During major festivals, hotel arrangements may change. All ratings follow local standards, and if fully booked, a similar hotel will be provided.
- Room type, size and/or view are allocated by hotel/resort subject to availability.
- Tour group may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- If bonus tour is cancelled due to unforeseen circumstances, there will be no replacement/refund.
- Tour is fully conducted in Mandarin.



康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL



6533 1788

enquiries@hongthai.com.sg

TWN6HW_BHN_14JUL26

6天5晚 台湾 客韵康养之旅

TOUR CODE: TWN6HW

第一天：新加坡 → 台北（桃园）→ 新竹

齐聚新加坡樟宜国际机场，搭乘豪华客机飞往台湾桃园国际机场。抵达后，前往新竹，参观拥有悠久历史、香火鼎盛的新竹城隍庙，感受当地浓厚的宗教文化氛围，随后入住酒店休息。

第二天：新竹 → 南投

早餐后，前往南投，体验充满乐趣的旧山线铁道自行车（Rail Bike），沿途欣赏迷人的山林景致。随后走进九九峰薰衣草森林，享受森林浴体验，在大自然中放松身心。接着前往景色优美的向山落羽松，最后参观坐落于日月潭畔、气势宏伟的文武庙，饱览湖光山色。

第三天：南投 → 新竹 → 宜兰

早餐后，前往原住民特产中心，选购台湾原住民特色产品。随后体验暖姜足浴，以天然老姜的温暖舒缓旅途疲劳。接着参观*味卫佳柿饼观光农场，欣赏金黄柿子晒制的壮观景象（*季节限定：每年9月至12月），之后前往宜兰入住酒店。

第四天：宜兰 → 台北

早餐后，前往风景秀丽的五峰旗瀑布，享受轻松惬意的晨间漫步。随后参观天禄艺术中心，深入了解台湾丰富的传统文化与工艺之美。之后前往台北，游览中山南西商圈及充满文创气息的赤峰街，尽情享受购物与悠闲时光。傍晚前往热闹非凡的宁夏夜市，自费品尝各式道地台湾美食。

天数	早餐	午餐	晚餐	酒店住宿或同级
1	-	-	城隍庙 (自费)	日月光新竹
2	酒店内	传统甕窑鸡	原住民养身料理	经典大饭店日月潭
3	酒店内	养身客家菜	汤围沟商圈 (自费)	山泉大饭店宜兰
4	酒店内	台式料理	-	云富大饭店/ 观海楼海景大饭店 / 驿德世纪酒店
5	酒店内	-	-	
6	酒店内	-	-	-

第五天：台北自由活动

全天自由活动，您可随心安排个人行程，探索台北市区的著名景点、享受购物乐趣，或品尝各种台湾特色美食，尽情感受这座城市的独特魅力。

第六天：台北（桃园）→ 新加坡

早餐后，前往桃园国际机场，搭乘班机返回新加坡，结束愉快而难忘的台湾之旅。



注：

1. 在国际或当地重大节日活动举行期间，酒店住宿可能无法按照行程安排，如当地酒店客满等因素，将以同等的酒店取代。
2. 房间的差异以及房型，面积，景观，均有酒店分配而定。
3. 团队如有合并或行程顺序更改，恕不预先告知，将以当地旅行社安排为准。赠送或红利项目将无任何替代货退款。
4. 若中英文行程版本出现不符之外，将以中文版本为依据。
5. 团体全程将以华语讲解。



康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL



6533 1788

enquiries@hongthai.com.sg

TWN6HW_BHN_14JUL26